
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 415
van LUDWIG VANDENHOVE
datum: 25 januari 2021

aan HILDE CREVITS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ECONOMIE, INNOVATIE, 
WERK, SOCIALE ECONOMIE EN LANDBOUW

Stalbranden  -  Evolutie en preventie

Op 9 juli 2020 stelde ik een schriftelijke vraag (nr. 741) aan de minister over stalbranden. 
Ik vroeg naar de meest recente cijfers over stalbranden in Vlaanderen. De minister 
antwoorde het volgende: “Interventies bij bedrijfsbranden gebeuren door 
brandweerkorpsen. Het Departement Landbouw en Visserij beschikt niet over de 
gevraagde informatie.”

Het antwoord op schriftelijke vraag nr. 316 van 10 mei 2011 van Hermes Sanctorum aan 
voormalig minister Kris Peeters toont echter dat deze cijfers toch op een manier 
beschikbaar moeten zijn voor de minister van Landbouw. Ook het antwoord op schriftelijke 
vraag nr. 223 van 9 maart 2011 van Els Robeyns bevestigt dat. Het aantal stalbranden, 
de oorzaak van de branden en de preventiemaatregelen waren toen bekend.

1. Beschikt de minister over de cijfers voor Vlaanderen inzake stalbranden van 2014 tot 
nu of over een deel van deze cijfers? Zo ja, kan ze een overzicht van deze cijfers 
geven? Indien niet, hoe komt het dat deze cijfers niet meer worden bijgehouden op 
het Vlaamse niveau?

2. Werd in Vlaanderen recent onderzoek gevoerd naar brandveiligheid in stallen? Zo ja, 
met welke bevindingen?

3. Wordt de oorzaak van de brand onderzocht in Vlaanderen? Zo ja, met welke 
resultaten?



HILDE CREVITS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ECONOMIE, INNOVATIE, 
WERK, SOCIALE ECONOMIE EN LANDBOUW

ANTWOORD
op vraag nr. 415 van 25 januari 2021
van LUDWIG VANDENHOVE

1. Mijn administratie beschikt niet over de gevraagde officiële cijfers.  

2-3.Zie het gecoördineerd antwoord op schriftelijke vraag nr. 167 van Els Sterckx van 26 
november 2020. 


